



洋逸機械發展有限公司

Advanced Octopus Machinery Co., Ltd.

Add: G/F., 82-84, Portland Street, Yaumatei, Kowloon, Hong Kong

地址:香港九龍油蔴地砵蘭街 82-84 號地下

Tel. +852 27967011 Fax. +852 23180751

产品型号 W-206

产品描述: W-206 是一种以天然乳胶和合成树脂为主的水性胶水。

Description: W-206 is water based adhesive, mainly made by Natural Latex and Synthetic Resins.

用法: A、涂一面,当胶水还是湿的时候将两面材料粘合。

B、涂两面,待胶水干透后将两面材料粘合。

Method: A/ Coat 1 side, adhere 2 sides together while the glue still wet.

B/ Coat 2 sides, let them dry and adhere.

特性: 不干胶,即粘合以后可以重复打开再贴合的车线部分。

用法 A,单面湿粘,适合平面的定位。

用法 B,双面干粘,适合需车线的折边。

Character: Always feel tacky, can reseal many times to hold in position before stitch.

Method A, suitable for holding position before stitch

Method B, suitable for folding before stitch.

用途: 非常适合车线前的材料定位工序。可用于皮革、皮糠纸和其他常用的材料,

而这些贴合都是不外露在成品的可见位置。

Usage: Ideal for holding position before stitch. Suitable for leather, bonded-leather and other commonly used materials where bonding is not exposed to the visible side of product.

物理属性：组成 / System: 水性乳液(Aqueous emulsion)

Physical PH 值 / PH: 9.

Properties: 固体粒子 / Solids: 53%

粘度 / Viscosity: 5000 cps

密度 / Density: 8.1 Lbs/gal

注意事项: 1. 胶水在未开封及常温的情况下最佳保存期为 1 年, 开封后使用期为 6 个月。

2. 使用前请充分搅匀, 不用的时候请注意密封。

3. 需远离溶剂性产品和避免低温 ($>10^{\circ}\text{C}$)

。

Remarks: 1. Under the room temperature, the maximum storage period for an unopened pail is 1 year, and 6 months when it is opened.

2. Stir adhesives before use and put it in sealed condition when not use.

3. Stay away from solvent and cold ($>10^{\circ}\text{C}$).